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Telefon: +386 (0)2 843 28 00   e-pošta: obcina@slov-bistrica.si   spletna stran: www.slovenska-bistrica.si 
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  TRR SI56 0131 3010 0009 691 

 

Številka: 9000-4/2024-Z2 
 

Z A P I S N I K 
15. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

                                                 ki je bila v sredo, 12. 2. 2025, ob 15.00  
 
14. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. Ivan 
Žagar (v nadaljevanju predsedujoči), je bila v sejni sobi na Vošnjakovi ulici 10, 2310 Slovenska 
Bistrica. Pričela se je ob 15. uri. 
 
K točki 1 dnevnega reda  
Ugotovitev sklepčnosti 
Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 23 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 
tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  
Prisotnost na seji sta opravičila Jožef Gorinšek in Matej Arnuš. Seji so se kasneje pridružili 
Kristina Pregl, dr. Vito Martinčič, Matej Goričan in Modest Motaln. 
Seji so prisostvovali še: Boštjan Fridrih, direktor Zavoda za šport; Iztok Nikolaj Čančula, Misel 

d.o.o.; Aleksandra Pirš, ravnateljica Vrtca Otona Župančiča Slovenska Bistrica; Franc 

Podgrajšek; predsednik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin, Marko Žula, vodja 

splošnih služb v Domu dr. Jožeta Potrča Poljčane; Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; 

Janja Mlaker, vodja Oddelka za okolje in prostor; Irena Jereb, vodja Oddelka za družbene 

dejavnosti; Mojca Teran, vodja Oddelka za finance in računovodstvo; Branko Hojnik, sodelavec 

za zaščito in reševanje; Mateja Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana ter predstavniki 

medijev. 

 
K točki 2 dnevnega reda  
Potrditev zapisnika 14. redne seje z dne, 5. 12. 2025 
Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  
Občinski svet je brez razprave s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 14. redne seje.   
 
K točki 3 dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 4. dopisne seje 
Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  
Občinski svet je brez razprave z 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 4. dopisne seje.   
 
K točki 4 dnevnega reda 
Določitev dnevnega reda 15. redne seje 
Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči, kateri je prisotne 
seznanil z razširitvijo dnevnega reda in sicer: točka 5a) Dokument identifikacije investicijskega 
projekta za projekt:« Športni park- prenova atletske steze in točka 5b) Investicijski program za 
projekt Športni park-prenova atletske steze. 
V razpravi je sodeloval Ludvik Repolusk. 
Občinski svet je s 23  glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 
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DNEVNI RED: 
1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti  
2. TOČKA Potrditev zapisnika 14. redne seje z dne 5. 12. 2024 
3. TOČKA Potrditev zapisnika 4. dopisne seje 
4. TOČKA Določitev dnevnega reda 15. redne seje  
5. TOČKA a) Dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt:« Športni park- 

prenova atletske steze 
b) Investicijski program za projekt Športni park-prenova atletske steze 

6. TOČKA Program dela Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica za leto 2025 – II. 
obravnava 

7. TOČKA Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda za šport Slovenska Bistrica – II. obravnava 
8. TOČKA Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami – II. obravnava 
9. TOČKA Pravilnik o dodeljevanju sredstev za pospeševanje malega gospodarstva v občini 

Slovenska Bistrica – II. obravnava 
10. TOČKA Letni program športa v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 
11. TOČKA Program ljubiteljske kulture v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 
12. TOČKA Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Slovenska Bistrica 
13. TOČKA Soglasje k uskladitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu 
14. TOČKA Določitev dobitnikov priznanj in nagrad Občine Slovenska Bistrica za leto 2024 
15. TOČKA Premoženjske zadeve 

a) Predlog sklepa o predhodnem soglasju k osnutku prodajne pogodbe s posebnimi   
določili za nepremičnine s parc. št. 773/12, 773/14, 776/1, 776/2, vse k.o. Sp. Polskava 
b) Dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja 
c) Predlog sklepa o izbrisu zaznambe grajeno javno dobro 
d) Predlog sklepa o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro 

16. TOČKA Kadrovske zadeve: 
a) Imenovanje članov Sveta zavoda Zavoda za kulturo Slovenska Bistrica 
b) Imenovanje članov Sveta zavoda Osnovne šole Črešnjevec 
c) Imenovanje članov Sveta zavoda Ljudske univerze Slovenska Bistrica 
d) Imenovanje članov Sveta zavoda Zdravstvenega doma Slovenska Bistrica 

17. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude iz 14. redne seje 
18. TOČKA Vprašanja in pobude 
19. TOČKA Informacije: 

- informacija o likvidnostnem kreditu 

- razno 

 

K točki 5a dnevnega reda 
a) Dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt:« Športni park- prenova 

atletske steze 
Uvod je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti in projektant iz podjetja Misel d.o.o.. 
Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Zoran Košič, dr. Vito Martinčič, dr. Andrej Godec, 

Maksimiljan Tramšek, Žarko Furman, Modest Motaln in Stanislav Zajšek.



 

Odgovore in pojasnila so podali vodja Oddelka za družbene dejavnosti, projektant iz podjetja 

Misel d.o.o. in predsedujoči. 

Občinski svet je z 19 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  

 
S K L E P 

 

1. Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije 
investicijskega projekta za projekt » Športni park-prenova atletske steze«. 

 

2. Vrednost projekta  po tekočih cenah znaša 1.312.985,46 eur ( vključno z DDV) in se bo 
izvajal od januar 2025 do april 2026. 

 

3. Projekt  se uvrsti v Načrt razvojnih programov Občine za obdobje 2025 – 2026. 
 

4. Občinski svet  pooblašča župana  za morebitne naknadne  spremembe tega 
investicijskega dokumenta, ter za spremembe  v Načrtu razvojni programov in 
spremembe tega sklepa, če bodo potrebne v primeru sofinanciranja iz državnih 
oziroma evropskih sredstev. 

 
K točki 5b dnevnega reda 
b) Investicijski program za projekt Športni park-prenova atletske steze 
Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti in projektant iz podjetja 

Misel d.o.o.. 

Občinski svet je z 17 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 

1. Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Investicijski program za projekt  
» Športni park-prenova atletske steze«. 

 

2. Vrednost projekta  po tekočih cenah znaša 1.312.985,46 eur ( vključno z DDV) in se bo 
izvajal od januar 2025 do april 2026. 

 

3. Projekt se uvršča v Načrt razvojnih programov Občine za obdobje 2025 – 2026. 
 

4. Občinski svet  pooblašča župana  za morebitne naknadne  spremembe tega 
investicijskega dokumenta, ter za spremembe  v Načrtu razvojni programov in 
spremembe tega sklepa, če bodo potrebne v primeru sofinanciranja iz državnih 
oziroma evropskih sredstev. 

 

K točki 6 dnevnega reda  
Program dela Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica za leto 2025 – II. Obravnava 

Uvod je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji 

občinskega sveta. 



 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji 

občinskega sveta. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

seji občinskega sveta. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala gradivo in soglasno sprejela sklep, da je primerno 

za obravnavo na seji občinskega sveta. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk,  dr. Andrej Godec in dr. Vito Martinčič. 

Odgovore in pojasnila je podal predsedujoči. 

Občinski svet je s 23 glasovi ZA in 2 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme program dela Občinskega sveta Občine 

Slovenska Bistrica za leto 2025 – II. obravnava. 

 
K točki 7 dnevnega reda  
Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda za šport Slovenska Bistrica – II. Obravnava 

Uvod je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo 

na seji občinskega sveta. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala gradivo in brez razprave s 3 glasovi ZA in 1 PROTI 

sprejela sklep, da je primerno za obravnavo na seji občinskega sveta. 

Občinski svet je brez razprave z 22 glasovi ZA in 2 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok ustanovitvi Javnega zavoda za šport 

Slovenska Bistrica – II. obravnava 

 
K točki 8 dnevnega reda  
Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami – II. obravnava 

Uvod k predloženemu dokumentu je podal strokovni sodelavec za zaščito in reševanje. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za 

obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala in soglasno sprejela sklep, da je gradivo 

primerno za obravnavo na seji občinskega sveta. 

Občinski svet je brez razprave s 27 glasovi  ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi 
nesrečami v občini Slovenska Bistrica v II. obravnavi.  
 
 
 



 

 

K točki 9 dnevnega reda  
 
Pravilnik o dodeljevanju sredstev za pospeševanje malega gospodarstva v občini Slovenska 
Bistrica – II. Obravnava 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za nadaljnjo 

obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako soglasno sprejela sklep, da je gradivo primerno za 

obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P  

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj 

podjetništva in malega gospodarstva v Občini Slovenska Bistrica – II. obravnava. 

K točki 10 dnevnega reda  
Letni program športa v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 

Uvod je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji 

občinskega sveta. 

V razpravi sta sodelovala dr. Vito Martinčič in Modest Motaln. Odgovore in pojasnila je podal 

predsedujoči. 

Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Letni program športa občine Slovenska 
Bistrica za leto 2025. 
 
K točki 11 dnevnega reda  
Program ljubiteljske kulture v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji 

občinskega sveta.  

V razpravi je sodeloval Ivan Kumaver. Odgovore in pojasnila je podala vodja Oddelka za 

družbene dejavnosti. 

Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Program ljubiteljske kulture v Občini 
Slovenska Bistrica za leto 2025. 
 

 
 



 

 

K točki 12 dnevnega reda  
Sklep o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Slovenska Bistrica 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 

ravnateljica Vrtca Otona Župančiča Slovenska Bistrica.  

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval gradivo in sprejel sklep, da je primerno za 

obravnavo na seji občinskega sveta. 

Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, 

da je primerno za nadaljnjo obravnavo. Dajejo pobudo, da se stroški povečanja cen v celoti v 

bodočnosti prevzame Občina Slovenska Bistrica, saj gre v predmetnih zadevah za ranljive 

skupine ljudi, zaradi česar so člani zaskrbljeni, kako bodo lahko ti uporabniki to plačevali. Druga 

pobuda je, da Občina Slovenska Bistrica predlaga Centru za socialno delo Maribor, da slednji 

preveri premoženjskega stanja uporabnikov storitev vrtca in pomoči družini na domu.  

Tretja pobuda je, da Občina Slovenska Bistrica predlaga pristojnemu ministrstvu spremembo 

metodologije izračuna cen za plačilo storitev vrtcev in pomoči družini na domu.  

V razpravi so sodelovali Danica Leskovar Sagadin, Zoran Košič, Žarko Furman, dr. Andrej 

Godec, dr. Vito Martinčič, mag. Karmen Furman, Ludvik Repolusk, Maksimiljan Tramšek in 

Modest Motaln.  

Odgovore in pojasnila je podala ravnateljica Vrtca Otona Župančiča. 

Občinski svet je po razpravi z  20 glasovi ZA in 5 PROTI sprejel naslednji 

 
S K L E P 

o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine Slovenska Bistrica 
 

1. člen 
 
Cene programov v javnih vrtcih in v vrtcu s koncesijo na območju občine Slovenska Bistrica so: 
 

Vrsta programa 
Cena programa v 

EUR 

Prvo starostno obdobje (1 do 3 let) 683,06 

Drugo starostno obdobje (3 do 6 let) 504,39 

Kombinirani oddelek (1 do 6 let) 571,54 

Razvojni oddelek (3 do 6 let) 998,09 

 
2. člen 

 
Pri dnevni odsotnosti se odbijajo stroški živil v višini:  
 

Obroki Dnevno v EUR 

Zajtrk  0,48 

Malica 1,32 

Kosilo 1,11 

Skupaj 1,91 

 
 



 

 

3. člen 
 

Starši otrok, za katere je Občina Slovenska Bistrica po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 
programa predšolske vzgoje v vrtcu in jim državni proračun ne sofinancira plačila programov, 
lahko uveljavijo rezervacijo zaradi počitniške odsotnost otroka enkrat letno, in sicer v obdobju 
od 15. junija do 15. septembra. Rezervacijo lahko starši uveljavijo za neprekinjeno odsotnost 
otroka za največ en mesec. Starši so dolžni vrtcu pisno napovedati odsotnost otroka 
najpozneje en teden pred prvim dnem odsotnosti. Za počitniško rezervacijo plačajo starši 30 
% plačila določenega z odločbo. 
Prav tako lahko starši, za katere je Občina Slovenska Bistrica po veljavnih predpisih dolžna 
kriti del cene programa predšolske vzgoje v vrtcu in jim državni proračun ne sofinancira 
plačila programov, uveljavljajo začasno odsotnost otroka zaradi zdravstvenih razlogov. Kot 
začasna odsotnost zaradi zdravstvenih razlogov se upošteva enkratna neprekinjena 
odsotnost najmanj  20 oziroma do največ 30 delovnih dni v koledarskem letu, zaradi bolezni 
ali poškodbe, na 
podlagi zdravniških potrdil. Vlogo za uveljavljanje pravice do oprostitve plačila vrtca za čas 
neprekinjene odsotnosti otroka zaradi daljše bolezni/poškodbe, s priloženim zdravniškim 
potrdilom, starši oddajo pristojni upravi vrtca v tekočem koledarskem letu v čimprej oziroma 
najkasneje v roku 30 dni od zaključka odsotnosti. V primeru zamude oddaje vloge starši niso 
upravičeni do oprostitve. Vrtec poda na vlogi izjavo o odsotnosti otroka in posreduje vlogo 
Občini Slovenska Bistrica.  
 
Starši otrok so do znižanja plačila zaradi poletne rezervacije in bolezenske odsotnosti 
upravičeni le v primeru, da imajo v vrtcu poravnane vse obveznosti. 
 
Starši lahko na podlagi vloge Centra za socialno delo in priložene dokumentacije za otroke, ki 
so upravičeni do dodatka za nego otroka, skladno s 3. odstavkom 79. člena Zakona o 
starševskem varstvu in družinskih prejemkih ( Uradni list RS, št. 26/14, 90/15, 75/17-ZUPJS –
G, 14/18, 81/19, 158/20, 92/21 in 153/22) uveljavljajo višjo oprostitev subvencioniranja vrtca.  
 

4. člen 
 
Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati sklep o cenah programov vrtcev na območju 
občine Slovenska Bistrica, številka 9000-15/2024-0203-7, z dne 12. 6. 2024 (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 36/24). 
 

5. člen 
 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa 
se od 1. 3. 2025 dalje. 
 
* 
Odmor od 17.43 do 18.05. 
* 
V nadaljevanju seje je prisotnih 26 svetnikov. 
 
 



 

 

K točki 13 dnevnega reda 
Soglasje k uskladitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti in vodja splošnih služb v 

Domu dr. Jožeta Potrča Poljčane. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval gradivo in sprejel sklep, da je primerno za 

obravnavo na seji občinskega sveta. 

Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, 

da je primerno za nadaljnjo obravnavo. 

V razpravi so sodelovali Danica Leskovar Sagadin, Žarko Furman, dr. Andrej Godec, dr. Vito 

Martinčič, Zoran Košič, Stanislav Zajšek in Iztok Daniel Utenkar. 

Odgovore in pojasnila sta podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti in vodja splošnih služb 

v Domu dr. Jožeta Potrča Poljčane. 

Občinski svet je z 20 glasovi ZA in 6 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 O DOLOČITVI  CENE SOCIALNO VARSTVENE STORITVE  

POMOČ DRUŽINI NA DOMU 
 

I. 
 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje soglasje k ceni socialno varstvene  storitve pomoč 
družini na domu, ki jo predlaga izvajalec Dom dr. Jožeta Potrča Poljčane, v višini 27,00 Eur za 
uro opravljene storitve ob delavnikih, 31,77 Eur za uro opravljene storitve ob nedeljah in 
nočnem času ter 34,41 Eur za uro opravljene storitve na dan državnega praznika in dneva 
prostega dela. 
 

II. 
 
Občina Slovenska Bistrica subvencionira ceno urne postavke  pomoč družini na domu v višini 
18,15 Eur, razliko do polne cene prispevajo uporabniki storitve. 
 

III. 
 
Ob upoštevanju subvencije Občine Slovenska Bistrica znaša prispevek uporabnika za uro 
opravljene storitve ob delavniku 8,85 Eur,  v nedeljo in nočnem času 13,62 Eur ter na dan 
državnega praznika in dela prostega dne 16,26 Eur. 
 

IV. 
 
Ta sklep začne veljati   naslednji  dan po  objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja 
pa se od  1. 3. 2025 dalje. 
 

K točki 14 dnevnega reda 
Določitev dobitnikov priznanj in nagrad Občine Slovenska Bistrica za leto 2024 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 

V razpravi je sodeloval Ludvik Repolusk. 



 

 

Občinski svet je s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

SKLEP  1 
 

Naziv ČASTNI OBČAN OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se ne podeli: 
 

SKLEP  2 
 

LISTINA OBČINE SLOVENSKA BISTRICA  se podeli:  
  
TONČKU IN ŽIGI ŠTERNU iz Slovenske Bistrice 
za vrhunske dosežke na področju športa. 

 

SKLEP  3 
 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA  se podeli: 
 
AKTIVU KMEČKIH ŽENA KOČNO iz Zgornje Polskave 
za požrtvovalno delo članic pri ohranjanju kulinarične dediščine in več kot 40 let delovanja.  

 
SKLEP 4 

 
PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA  se podeli: 
  
DRUŠTVU GOJITELJEV MALIH ŽIVALI PRAGERSKO  
za 40-letno delovanje na področju reje malih živali. 
 
 

SKLEP 5 
 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA  se podeli: 
 

JANJI RAKUŠ iz Slovenske Bistrice 
za vrhunske dosežke na področju literature, filma in gledališča, tako doma, kot v tujini. 

 

K točki 15 dnevnega reda 
Premoženjske zadeve 
a) Predlog sklepa o predhodnem soglasju k osnutku prodajne pogodbe s posebnimi   
določili za nepremičnine s parc. št. 773/12, 773/14, 776/1, 776/2, vse k.o. Sp. Polskava 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je obravnaval gradivo in soglasno sprejel sklep, da je primerno za 
obravnavo na seji občinskega sveta. 
V razpravi je sodeloval dr. Andrej Godec. Odgovore in pojasnila je podal predsedujoči. 
Občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 



 

 

o soglasju k osnutku besedila pravnega posla – prodajne pogodbe s posebnimi določili za 
zemljišča s parc. št. 773/12, 773/14, 776/1 in 776/2, vse k.o. 748 – Spodnja Polskava  

 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica soglaša z osnutkom besedila pravnega posla - prodajne 
pogodbe s posebnimi določili za zemljišča s parc. št. 773/12, 773/14, 776/1 in 776/2, vse k.o. 
748 – Spodnja Polskava, ki bo sklenjena z lastnikom nepremičnine. 
 
b) Dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je obravnaval gradivo in soglasno sprejel sklep, da je primerno za 
obravnavo na seji občinskega sveta. 
V razpravi je sodeloval Zoran Košič. Maksimiljan Tramšek in Modest Motaln sta prisotne 

seznanila, da se izločata iz glasovanja. 

Občinski svet je s 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

I. 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica s tem sklepom dopolnjuje oziroma spreminja Načrt 
pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2025. 
 

c) Predlog sklepa o izbrisu zaznambe grajeno javno dobro 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je obravnaval gradivo in soglasno sprejel sklep, da je primerno za 
obravnavo na seji občinskega sveta. 
Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 

I. 
 

Izbriše se zaznamba statusa zemljišča grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska cesta 
na zemljiščih s  parc. št.  353/2, k.o. 741-Bukovec, parc. št. 696/4, k.o. 742-Zgornja Polskava, 
parc. št. 611/17, k.o. 745-Kovača vas in parc. št. 1007/10, k.o. 767-Žabljek. 
 

II.  
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin.  
 

d) Predlog sklepa o ukinitvi statusa zemljišč javno dobro 
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je obravnaval gradivo in soglasno sprejel sklep, da je primerno za 
obravnavo na seji občinskega sveta. 
Občinski svet je brez razprave s 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 



 

 

S K L E P 
 

I. 
 

S tem sklepom se ukine status javno dobro na zemljiščih s parc. št. 2021/5, k.o. 765-Vrhole pri 
Konjicah in parc. št. 489/1, k.o. 766-Cigonca. 
 
Zemljišči postaneta last Občine Slovenska Bistrica. 
 

II.  
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin.  
 
K točki 16 dnevnega reda 
Kadrovske zadeve 

a) Imenovanje članov Sveta zavoda Zavoda za kulturo Slovenska Bistrica 
Uvod je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
V razpravi je sodeloval dr. Andrej Godec. 

       Občinski svet je z 20 glasovi ZA in 3 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 
SKLEP 

o imenovanju štirih predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v Svet zavoda 

javnega zavoda Zavod za kulturo Slovenska Bistrica 

 

I.  

 

V Svet zavoda javnega zavoda Zavod za kulturo Slovenska Bistrica se kot predstavniki Občine 

Slovenska Bistrica  i m e n u j e j o: 

 

- Vida Lipoglav, 

- Jožica Repnik,  

- Irena Jereb in 

- Alenka Narobe. 

II. 

 

Mandat imenovanih traja pet let. 

 
b) Imenovanje članov Sveta zavoda Osnovne šole Črešnjevec 
Uvod je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

       Občinski svet je brez razprave s 19 glasovi ZA in 3 PROTI sprejel naslednji 

 

 



 

 

S K L E P 

 

o imenovanju treh predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v Svet zavoda 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec 

 

I.  

 

V Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika 

Črešnjevec se kot predstavniki Občine Slovenska Bistrica  i m e n u j e j o: 

 

- Aleš Koren, 

- Franc Podgrajšek in  

- Srečko Štajnbaher. 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

 
c) Imenovanje članov Sveta zavoda Ljudske univerze Slovenska Bistrica 
Uvod je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

       Občinski svet je brez razprave s 23 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 

 

                                                                S K L E P 

 

o imenovanju dveh predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v Svet zavoda 

javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica 

 

I.  

 

V Svet zavoda javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica se kot predstavniki Občine 

Slovenska Bistrica  i m e n u j e j o: 

 

- Leo Ornik in, 

- Sonja Arbeiter. 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 
 
d) Imenovanje članov Sveta zavoda Zdravstvenega doma Slovenska Bistrica 
Uvod je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
V razpravi je sodeloval dr. Andrej Godec. Zoran Košič je prisotne seznanil, da se izloča iz 
glasovanja. 



 

 

Občinski svet je brez razprave s 16 glasovi ZA in 5 PROTI sprejel naslednji 

 

                                                                 S K L E P 

 
o imenovanju treh predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v Svet zavoda 

javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

 

I.  

 

V Svet zavoda javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica se kot predstavniki Občine 

Slovenska Bistrica  i m e n u j e j o: 

 

- Zoran Košič,  

- Irena Lončarič in, 

- Damjan Remškar. 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 
K točki 17 dnevnega reda 
Odgovori na vprašanja in pobude iz 14. redne seje 
Danica Sagadin Leskovar se zahvaljuje Oddelku za okolje in prostor za posredovan odgovor s 
strani Elektra Maribor. 
 
Žarko Furman ni prejel odgovora v zvezi s postavljenim vprašanjem na 14. redni seji OS glede 
OPN. Zanima ga, ali je bil razlog, da ni prejel odgovora, sprememba Zakona o spremembah in 
dopolnitvah urejanja prostora (ustanovitev koordinacijske skupine, ki bo spremljala in 
vzpodbujala pripravo OPN). 
Odgovor je podal predsedujoči. 
 
Andrej Slaček se zahvaljuje za odgovor v zadevi, kako se rešuje nadzor glede vzpostavitve po 
prekopu ulic v prvotno stanje izvajalcev del. Pri vožnji po bistriških ulicah oz. cestah pa 
krajani ugotavljajo, da prvotno stanje ni vzpostavljeno, ker na več mestih še vedno nastajajo 
udarne jame. 
 
Ludvik Repolusk se je zahvalil za vprašanje glede Skate parka in podal pobudo, da če 
občinska svetnica/svetnik poda vprašanje v imenu občanov, da občinska uprava po srečanju 
s posamezniki poda odgovor ter o tem obvesti tudi občinskega svetnika, ki je postavil 
vprašanje oziroma podal pobudo. 
Ne strinja se z odgovorom glede zadeve Plezalnega centra, kjer opozarja na prenizko 
uporabnino za začasno uporabo le tega.  
 
Dr. Vito Martinčič se zahvaljuje za odgovora na vprašanji glede ureditve avtobusnega 
postajališča v centru Zg. Polskava in prehoda za pešce na Klopcah.  
Pojasnila sta podala vodja Oddelka za okolje in prostor in predsedujoči. 



 

 

K točki 18 dnevnega reda 
Vprašanja in pobude 
Luka Zorko je ponovno podal pobudo za ureditev in označitev parkiranja v Vintgarju.  
 
Iztok Daniel Utenkar je v imenu krajanov Kopališke ulice vprašal, do kdaj bo Kopališka ulica 
urejena in v katerem kvartalu letošnjega leta bo to? Odgovor, da bo urejeno v skladu z 
ureditvijo Zelenega parkirišča, jim ne zadošča. Zato že tretjič sprašuje, kdaj bo Zeleno 
parkirišče končano in kdaj bo izvedena nova preplastitev?  
Krajani naselja Tirgot želijo vkop električnega daljnovoda v zemljo. Zlahka bi to šlo med 
starim in novim transformatorjem, nekoliko večji poseg pa bo vkop od ulice Bračičeve 
brigade do potoka Bistrica. Obrnili so se že na Elektro Maribor, vendar odgovora niso prejeli, 
zato prosijo Občinski svet za pomoč pri pridobivanju informacij s strani Elektra Maribor. 
Zanima ga, kdaj bo vgrajeno dvigalo v stavbo Občine Slovenska Bistrica?  
 
Drago Capl daje pobudo, da pri Zelenem parkirišču projektant najde boljšo rešitev za 
pohodne površine, izvajalec del pa to popravi in da se uresniči eden od ciljev te investicije, in 
sicer, da se odpravit otežen dostop do javnih in drugih objektov na tem območju. 
Daje pobudo, da Občina Slovenska Bistrica skupaj s sosednjimi občinami Oplotnica in Zreče 
pošlje protestno pismo na Državni zbor oz. na Ministrstvo za infrastrukturo, ker je vladna 
koalicija v novembru 2024 zavrnila amandmaje k spremembi proračuna za leto 2025 za 
naslednje investicije, in sicer izgradnja kolesarske poti od mesta Slovenska Bistrica do 
železniške postaje na Črešnjevcu, rekonstrukcija ceste skozi Oplotnico in modernizacijo ceste 
Pesek-Cezlak. 
 
Ludvik Repolusk je v imenu odsotnega občinskega svetnika podal pisno vprašanje naslednje 
vsebine: 
» Prošnja za popravilo ceste odcep Vilhar – Pliberšek 
Spodaj podpisana Rozalija Vilhar in Pliberšek Dušan, naprošava svet občine Slovenska 
Bistrica, da če je le mogoče pregledate odcep zgoraj navedene ceste in se sami prepričate v 
kako slabem stanju je sedaj ko je bilo odjuga. 
V času odjuge je uporaba ceste skoraj nemogoča, včasih tudi popolnoma neprevozna. V 
primeru kakšne hujše nesreče ali požara urgentne službe ne morejo do objektov. 
Cesto sedaj po najboljših močeh vzdržujemo sami. Sedaj se z prošnjo v upanju na dolgoročno 
rešitev obračamo na vas občinski svet Slovenska Bistrica in KS Kebelj, v upanju da z skupnimi 
močmi najdemo najboljšo in najhitrejšo rešitev te ceste. 
V upanju za hitro rešitev težave se vam že vnaprej zahvaljujemo«. 
 
Ludvik Repolusk je v imenu odsotnega občinskega svetnika podal pisno vprašanje naslednje 
vsebine: 
»POZIV SVETA KS KEBELJ ŽUPANU IN OBČINSKI UPRAVI OBČINE SLOVENSKA BISTRICA K 
TRAJNI UREDITVI CESTE VIHAR-PLIBERŠEK (št.ceste JP945201) 
 
Spoštovani župan občine Slovenska Bistrica dr. Ivan Žagar 
 
Svet KS Kebelj s predsednikom sveta Rokom Grmom, Vas pozivamo k angažiranju občine 
Slovenska Bistrica k trajni ureditvi ceste Vihar-Pliberšek, katera se vodi pod številko JP945201 
in katera je bila problematična že vrsto let tudi pred našim mandatom. 



 

 

Ker se lastnik zemljišča po katerem gre cesta in uporabniki ceste že vrsto let prepirajo in ne 
najdejo skupnega jezika k ureditvi ceste, katera je edina do domovanja družine Vihar in 
družine Pliberšek, Vas kot svet KS Kebelj pozivamo k pristopu trajne ureditve služnostne poti 
in sanacije ceste, katera je za domačine v nemogočem stanju in skorajda neprevozna za 
osebne avtomobile. 
Na KS Kebelj smo že nekajkrat poskušali pristopiti k ureditvi ceste z nasutjem materiala, 
vendar lastnik zemljišča nikoli ni dovolil nasutja peska, ker mu vedno ob neurju pesek odnese 
na spodnji del travnika. Zaradi tega spor med lastnikom in uporabniki ceste traja že vrsto let, 
cesta pa je dobesedno kolovozna pot in s tem neprimerna za osebna vozila. 
Lansko leto jeseni smo sicer z lastnikom zemljišča uspeli dogovoriti manjši del sanacije 
vozišča in sicer urediti preboj ceste in položiti cevi, katere bodo v največji možni meri 
pripomogle zmanjšanju nanosa peska na travnik lastnika. Dogovorili in zagotovili srno tudi 2 
kamiona peska in valjar. Več od tega nismo mogli dogovoriti in storiti. 
V preteklosti so z naše strani že bili pozivi k ogledu ceste s strani odgovorne osebe za okolje 
in prostor, kjer je bilo obljubljeno da bo odgovorna oseba s pristojno inšpekcijsko službo 
obiskala omenjeno lokacijo, da se skupno poišče ustrezna rešitev k ustreznosti ureditve poti 
za normalno prevoznost dotičnih krajanov Keblja in tudi navsezadnje občanov občine 
Slovenska Bistrica. Žal do tega obiska nikoli ni prišlo, ostale so le prazne obljube in 
popolnoma neživljenjske razmere za uboge domačine, ki tam prebivajo. 
Seveda imamo kot svet KS Kebelj venomer tudi ogromne pritiske s strani uporabnikov te 
ceste, vendar žal tu nimamo moči, da bi lahko cestišče uredili v vsaj primerno stanje, saj so s 
strani lastnika bile že tudi grožnje z odvetnikom, v kolikor bomo poskušali sanirati obstoječe 
stanje, ker se lastniku s peskom povzroča škoda na travniku ob neurju. 
Kot izvoljeni člani v svet KS Kebelj se počutimo odgovorni, da se zagotovijo ustrezne razmere 
za dotične domačine, saj imajo pravico do ustreznega  prihoda na svoj dom in odhoda  v 
službe in ostala življenjska opravila kot so prevoz otrok v vrtec, obisk zdravnika, obisk 
trgovine, itd. 
Ker pa sami nimamo škarij in platna se obračamo na Vas, da kot občina katera je odgovorna, 
da zagotovi ustrezno cestno infrastrukturo svojim občanom, poskrbite za ustrezno pravno 
ureditev omenjene poti stanujočim«. 
  
S spoštovanjem,                                                       Predsednik sveta KS Kebelj  
Svet KS Kebelj                                                                    Rok Grm 
 
 
Ivan Kumaver v imenu krajanov KS Zg. Ložnica, ki živijo v okolici vojaškega skladišča, sprašuje, 
ali imamo zaklonišča in kje? Če jih ni pa sprašuje, ali imajo odgovorni v načrtu kakšen načrt 
za izgradnjo zaklonišča ali kakšen drugi varnostni načrt za zaščito prebivalcev ter otrok na Zg. 
Ložnici? 
 
Zorana Košiča zanima, ali je država glede plačevanja prispevka za dolgotrajno oskrbo 
pripravila jasna navodila občinam, kako ravnati in izvajati zakon? Kako je Občina Slovenska 
Bistrica pripravljena za izvajanje svojih zakonsko predpisanih aktivnosti? Ali že ima dogovor z 
izvajalcem, podpisano mogoče pismo o nameri itd.?  
 
Dr. Andrej Godec v imenu krajanov sprašuje, v kakšni fazi je priprava dokumentacije za  
izgradnjo podvoza Pragersko za dostopno pot pri odlagališču? 



 

 

Dr. Andrej Godec v imenu stanovalcev Kvedrove ulice v Gaju sprašuje, kdaj bo celoten 
projekt zaključen?  
 
Stanislav Zajšek v imenu krajanov Gmajne sprašuje, kdaj se bo zgradil nov most na Gmajni, 
saj manjkajo na mostu rešetke in stebri so poškodovani?  
Stanislav Zajšek v imenu dveh občanov iz območja Sp. Polskave (HŠ 22 in HŠ 22a) sprašuje, 
kdaj se bo zgradila kanalizacija na Gmajni?  
Stanislav Zajšek (v imenu občanov Slovenska Bistrica) sprašuje, koliko je praznih postelj v 
domovih za starejše, in sicer v Poljčanah in v Slovenski Bistrici, koliko občanov čaka na prazno 
posteljo v Slovenski Bistrici, kakšna je bila fluktuacija v letu 2024 v obeh domovih in vzrok  
odhajanja? Kako je občina pripravljena na dolgotrajno oskrbo in kako je z delovno silo? 
 
Žarko Furman - vprašanje se nanaša na Ministrstvo za infrastrukturo, katero obljublja razpis 
na temo trajnostne mobilnosti na katerega bi Občina lahko prijavila tudi zgraditev nove 
avtobusne postaje. Kdaj se planira objaviti ta razpis za trajno mobilnost? 
Žarko Furman sprašuje DARS in Direkcijo za ceste, kakšen prometni režim se predvideva za 
čas rekonstrukcije predora in viadukta na cesti A1, odsek Slovenske Konjice-Dramlje in kdaj 
bi ta naj začel veljati? 
Žarko Furman v imenu svetniške skupine SDS predlaga v kontekstu dviga cen vrtcev, ne samo 
v občini Slovenska Bistrica, ampak tudi na splošno v Sloveniji in v skladu z vsebino sklenjene 
koalicijske pogodbe za delo 15. vlade RS za leta 2022 – 2026 v delu, ki navaja vrtce. Aktualno 
vlado RS naslavljamo pobudo, na katero apeliramo, da si ponovno prebere koalicijsko 
pogodbo, da se zaustavi v delu, ki govori o vrtcih, ter uresniči del koalicijske zaveze, s katero 
bo vzpostavljen sistem brezplačnega predšolskega varstva, kot ga omenjajo in vzgojo ter 
prenos  financiranja predšolske vzgoje z lokalne na državno raven. Do uveljavitve nove 
rešitve pa se v luči napovedovanja dviga cen vrtcev predlaga vzpostavitev začasnega 
mehanizma, ki bo to preprečil. Pobuda gre na Vlado RS in na Ministrstvo za vzgojo in 
izobraževanje. 
Apel na dr. Vita Martinčiča – da na današnjo predstavljeno metodologijo procentov inflacije, 
dviga življenjskih dobrin ter minimalne plače uporabite kot direktor Snage, preidete od 
besed k dejanjem in omogočite, da Mariborčanom ter sosednjim občinam katere pokrivate 
tega dviga ne bojo deležni in verjemite, da vam bodo v tem kontekstu zelo hvaležni. 
 
Dr. Vito Martinčič sprašuje, kakšna je politika občine glede črpanja dividend oz. bilančnih 
presežkov javnih zavodov ali drugih podjetij, kjer je občina lastnik ali delni lastnik? 
Koliko je bilo koriščenje teh sredstev v letu 2024 in iz katerih naslovov? 
Sprašuje, kdaj bo objavljen novi javni razpis za direktorja Zdravstvenega doma Slovenska 
Bistrica in zakaj ta razpis še ni bil javno objavljen v teh dveh mesecih in pol? 
 
Andrej Slaček se navezuje na vprašanje Ivana Kumaverja in sprašuje glede vojašnice v mestu 
Slovenska Bistrica. 
 
Marjana Brezovšek sprašuje, kako daleč so dela na gradu na Zg. Polskavi, kako je bilo z 
evropskim razpisom in kdaj se bodo društva selila v prostore v gradu? 
 
Borut Furman sprašuje, kako potekajo aktivnosti glede obnove Osnovne šole na Šmartnem 
na Pohorju? 



 

 

Sprašuje, ali se je Občina že prijavila na javni razpis za sofinanciranje celovite energetske 
prenove stavb v lasti občin? 
Boruta Furmana zanima, kako je z vrtčevsko problematiko na Šmartnem na Pohorju, ali se 
dela kaj na tem za zagotavljanje novih kapacitet ali nove lokacije vrtca?   
 
19. TOČKA Informacije: 
- informacija o likvidnostnem kreditu 
- razno 
 
Seja je bila zaključena ob 20.10. 
 
 
Zapisala: 
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